
Afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 77 den 4. Oktober 2023

Sted: Hos Rikke Rusgaard

Indkaldte: Johannes Nielsen (Formand), Henriette Dreyer (Best. Medlem), Rikke M.
Rusgaard (Best. Medlem) og Jane Asp Strøm (Suppl.)

Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde.

Referatet blev godkendt.

Formanden orienterer.

Johannes fortalte om formandsmødet den 27/9 – 2023.

Johannes havde møde den 29/9 med Claus Thomsen angående skilt ved p-pladsen, 
som blev aftalt på afdelingsmødet.

Der er blevet taget kontakt til fritidscenteret ang. de støjgener som de unge 
mennesker laver.

Opsamling efter afdelingsmøde i september.

Afdelingsmødet gik godt. 
Vi oplevede en meget bedre stemning på mødet, idet at vi selv styrede det.

Evaluering af sommerhalvårets aktiviteter.

Der har været positiv respons på aktiviteterne, men der skal måske ses ind på dagene 
hvor de afholdes.

Økonomi i afdelingen.

Vi gennemgik afdelingens økonomi, og det ser fornuftigt ud.
Der er for nyligt anskaffet 3 nye reoler til bestyrelsens rum nede i skuret, da de gamle
var ødelagte af skimmelsvamp.



Planlægning af aktiviteter i vinterhalvåret.

Der vil blive omdelt en aktivitetskalender, så snart bestyrelsen har udarbejdet en.

Budgetplanlægning for 2024.

Bestyrelsen planlagde afdelingens økonomi for 2024.

Indkomne forslag.

Der var ingen indkomne forslag.

Evt.

Julepyntning af opgangen er sat til først i December.

Datofastsættelse for næste møde.

Fastsættelse for næste møde er i den 16. Januar 2024 kl. 18 hos Henriette.


